
 

Skolebestyrelsesmøde 

31. august 2020 

Deltagere:  
Ane Mathiesen, Annette M. Kragelund, Jens Christian Pedersen, Rikke Jensen, Mikael K. Kvist-Jacobsen, 
Mona Markussen, Maj Skårhøj, Mette Alsbjerg Jensen, Mille de Neergaard Larsen, Stine Kyø, Martin 
Mosbæk Christiansen, Anja Arnsdorf Andersen, Helle Hedin, Karla Matilde Schnefeld. 
 
Afbud:  
Helle Schnefeld, Marie T Hedetoft-Fraire Romano 
 

Dagsorden:  
1. Godkendelse af dagsorden.   

2. Orienteringer fra:  

a. Ledelse 

b. Forældre 

c. Medarbejdere 

d. Elevråd 

3. Formålet for skolebestyrelsen – v. Annette.  

4. Konstituering af den nye skolebestyrelse. (Ledelsen forlader lokalet). 

Der skal vælges en ny formand samt næstformand for bestyrelsen.  

5. Præsentation af ny formand samt næstformand for skolens ledelse. 

6. Arbejde med principper: 

Det blev på sidste møde besluttet, at vi skulle starte med følgende princip: 

Underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen herunder elevplaner 

Det er meget vigtigt, at skolen har en god praksis for, hvordan forældrene bliver orienteret om 

deres barns udbytte af undervisningen og især for, hvordan elevplanerne bliver brugt. 

Princippet kan udformes på mange måder og skal passe til vores skole og til vores værdigrundlag. 

Samtidig skal princippet udformes, så det passer til den skolepolitik, der er i kommunen, og så det 

ligger indenfor lovgivningen. (Skole-forældre.dk)  

7. Evt. 5 min.  

 

 

 

 

 



Referat: 
 

1. Dagsorden godkendt. 

2. Orienteringer fra: 

Bordet rundt 

Ledelsen: 

Cecilie Helbert begynder som sekretær den 21. september. 

Linda Bøge er ansat som undervisningsassistent i de næste 4 måneder. 

 

Opstarten er godt gået. Der er fortsat tiltag for at mindske smittespredningen, hvilket også har 

betydet, at vi må stramme op på nogle regler igen. 

 

Jesper Tranholm Madsen, far til Asger 3.A, ønsker at være suppleant til skolebestyrelsen. 

Dette er godkendt. 

 

Forældre: 

Ingen orienteringer. 

 

Medarbejdere: 

God opstart, hvor nye medarbejdere er faldet godt til. Eleverne er også kommet godt i gang.  

DUS nyder at kunne være ude og er også kommet godt i gang. 

Børnehave er kommet godt i gang. Legetøjet savnes, så udendørsarealerne anvendes meget. 

 

Elevrådet: 

Havde først elevrådsmøde i sidste uge. 

Elevrådet har uddelt legetøj til alle klasser med fodbold, tennisbolde, rundbolde, sjippetov og 

frisbees. Pengene er noget elevrådet selv har søgt hjem. 

 

3. Formål med skolebestyrelsen 

Annette Møller Kragelund informerede om skolebestyrelsens formål og opgave. 

 

4. Valg af formand 

Maj Skårhøj er valgt som formand. Martin Mosbæk Christiansen er valgt som næstformand. 

 



5. Præsentation af formand og næstformand. 

Læs referat punkt 4. 

 

6. Princip omkring Underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen herunder 

elevplaner 

Der tages udgangspunkt i et tidligere dokument angående skole-hjem-samarbejde, der blev delt ud på 

mødet. 

 

Feedbacken hertil var: 

- Yderligere fokus på skolens rolle 

- Generel afkortning 

- Skole-hjem-samtaler: Hvad gøres, hvis møderne ikke kan afholdes fysisk? 

- Elevplaner fylder for lidt 

- Der skal være fokus på, hvad der ønskes fremfor hvad der gøres 

- Formålet med princippet skal specificeres 

- Hvad er formålet med at lave dette princip 

- Hvad er formålet er MinUddannelse? 

- Forslag om at inddrage andre forældre i processen. 

 

Det foreslås, at der udarbejdes et overordnet princip for samarbejdet mellem skole og forældre fremfor et 

specifikt princip for Underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen herunder elevplaner. 

 

Inputs hertil er, at det kan være svært at omskrive et stort princip, der skal dække mange aspekter. 

Derudover: Det kan være vanskeligt at samle til et princip allerede nu. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe til arbejdet blandt forældrene. 

Herefter etableres et fælles digitalt dokument, der skrives i.  

Martin Mosbæk Christiansen og Mette Alsbjerg Jensen laver første udkast. 

Mona Markussen og Ane Mathiasen giver dernæst medarbejderfeedback. 

 

Udkastet er færdigt tirsdag den 29. september til næste møde. 

 

7. Eventuelt 

Det foreslås at køre en parallel proces med et andet princip sideløbende med indsatsen omkring princip for 

underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen herunder elevplaner. 

 

 

 


